梦幻九寨

♥成都 / 九寨沟 / 黄龙 / 乐山 / 峨眉山金顶









行程特点

- 九寨沟风景区
- 黄龙风景区
- 船游乐山大佛
- 峨眉山金顶风景区

特点美食

- •四川特色菜
- 养生汤锅
- •四川火锅
- 农家特色菜

吉隆坡 / 成都 第一天

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,飞往成都。 酒店: 成都赛仑吉地酒店或同级5*

成都 (7.5小时) 九寨沟

早/午/晚

叠溪海子是世界上最完整的地震毁灭的古城遗址之一,因地震後整古鎮瞬 間下陷50米,使岷江斷流而成了岷江上游最大的一堰塞湖。松潘古城 (外观) 历史悠久的藏、羌、回、汉族人民"茶马互市"的重要驿站, 历史上有名的边陲

酒店:九寨沟九宫宾馆或同级5*

九寨沟 第三天

早/午/-

早/午/晚

九寨沟风景区(含公共环保车)九寨沟自列入世界自然遗产以来,一直是游 客们必游景点之一,大小瀑布数不胜数,交相辉映,美不胜收,步移景异构成 了神话般瑰奇的世界。**保证自费**晚餐-藏式火锅晚宴 酒店:九寨沟九宫宾馆或同级5*

第四天 九寨沟 (2小时) 黄龙 (3小时) 茂县

藏寨文化村, 走进藏家了解藏文化, 遥望红军长征纪念碑表现了长征路上红 军战士前赴后继,英勇向前的立体雕塑。

黄龙风景区(含观光车)(不含上下缆车)称为人间瑶池,数以千计之状若梯湖 ,底色斑斓 的五彩池及四 周葱郁茂密的林木所吸引,以彩池、雪山、峡谷与森 林"四绝"著称于世,是中国唯一的保护完好的高原湿地。

不含上下缆车RMB120/人 酒店:茂县国际饭店或同级5*

茂县 (4.5小时) 乐山 (1小时) 峨眉山 早/午/晚

都江堰参观藏文化馆,接着乐山大佛(含乘船)观全貌,乐山大佛是世界上最 大的石刻弥勒佛,大佛双手抚膝,临江危坐,面对三江汇合,造型庄严,排水设 施隐而不见,设计巧妙,远望乐山巨型睡佛。

酒店:峨眉山世纪阳光大酒店或同级5*

第六天 峨眉山

早/午/晚

报国寺景区是峨眉山的第一座寺庙,佛教协会所在地,也是峨眉山佛教活动 的中心。峨眉山金顶风景区(含环保车及金顶双缆),观金顶奇观及世界上最高 的金佛十面普贤菩萨金像。

酒店: 峨眉山世纪阳光大酒店或同级5*

第七天 **峨眉山** (2.5小时) 成都

早/午/晚

保证自费**黄龙溪古镇**是十大水乡古镇之一,古镇不仅风光秀丽、环境优 美,还是驰名中 外的天然影视摄影基地。宽窄巷子具有鲜明地域特色和龙郁 巴蜀文化氛围的复合型文化商业街。**保证自费****川剧变脸**变脸是一种源自 于中国川剧的艺术。

酒店: 成都赛仑吉地酒店或同级5*

第八天 成都 / 吉隆坡

早/午/-

IFS国际金融中心地处成都核心中央商务区黄金地带的春熙路。远洋太古里 是一座开放式、低密度的街区形态购物中心。

东郊记忆是工业遗存保护和文化创意产业相结合的新型旅游景区。第五大道 美食街整个街区密密麻麻全是美食,从街头可以吃到巷尾不带重复。

保证自费成都大熊猫繁殖基地(含观电瓶车)是全世界现存约1000多只 大熊猫,其中的85%生活在四川,成为大熊猫的故乡。(晚餐自理)接着送往机 场飞往吉隆坡。

第九天 吉隆坡

机上用餐

抵达温暖的家

保证自费: RM 350/人 (马币)

藏家宴,川剧变脸,熊猫基地,黄龙溪古镇

购物站:

玉器、银器、藏工艺品、乳胶或丝绸、土特产

*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 * 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。 *倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代

滚旅游有限公司 (HEAD OFFICE) SENTIASA TRAVEL SERVICES SDN BHD

No.2A, Ground Floor, Brooke Drive, 96000 Sibu, Sarawak, East Tel: 084-329293 H/P: 013-8027688





Lot 1374 Jalan Kubu Centre Point, Commercial Centre Phase 2, Tel: 085-326931 H/P: 019-7116813

H/P: 019-8195888 (Christine) E-mail:sentiasatravel.myy@gmail.com







FANTASY JIUZHAIGOU

Chengdu / Jiuzhaigou / Huanglong / Leshan / Mt. Emei









Hotel: Century Sunshine Hotel similar 5*

Hotel: Serengeti Hotel Chengdu or similar 5*

Bauquo Temple is the first temple in Mount Emei, the seat of the Buddhist

Compulsory Optional HuangLongXi Ancient Town is one of the top ten ancient water towns. The ancient town not only has beautiful scenery and

beautiful environment, but also a well-known natural film and television

photography base at home and abroad. Kuanzhai Alley A complex cultural

commercial street with distinctive regional characteristics and a rich Bashu

cultural atmosphere. **Compulsory Optional** Sichuan Opera Face

Changing Face changing is an art that originated from Chinese Sichuan

IFS International Financial Center is located on Chunxi Road in the golden area of Chengdu's core central business district. Sino-Ocean Taikoo Li is an open, low-density shopping mall in the form of a block. Eastern Suburb

Memory is a new type of tourist attraction combining industrial heritage

protection and cultural and creative industries. Fifth Avenue Food Street The

whole block is densely packed with delicious food, which can be eaten from the street to the end of the alley without repetition. **Compulsory Optional**

Chengdu Giant Panda Breeding Base (included Buggy) is about more than

1,000 giant pandas in the world, 85% of which live in Sichuan, which has

Association, and the center of Buddhist activities in Mount Emei.

MT. EMEI (2.5HRS) CHENGDU

CHENGDU / KUALA LUMPUR

become the hometown of giant pandas. (Dinner own expense)

Highlights:

- Jiuzhaigou Scenic Area
- Huanglong Scenic Area
- · Boat Ride Leshan Buddha
- · Golden Summit of Mt. Emei

Meal Highlights:

- Sichuan Cuisine
- · Healty Cuisine
- Sichuan Steamboat
- Local Cuisine

KUALA LUMPUR / CHENGDU

МОВ

Assemble in KL International Airport for flight to Chengdu. Hotel: Serengeti Hotel Chengdu or similar 53

CHENGDU (7.5HRS) JIUZHAIGOU

B/L/D

DiexiHaizi is one of the most complete ruins of an ancient city destroyed by an earthquake in the world.

Songpan Ancient City (Exterior View) An important post station of the "tea-horse Internet" of the Tibetan. Hotel: JiuGong Hotel or similar 5'

JIUZHAIGOU

B/L/-

Day 8

Jiuzhaigou Scenic Area (included public shuttle) Jiuzhaigou has been one of the must-see attractions for tourists since it was listed as a world natural heritage. **Compulsory Optional** Dinner-Tibetan Hot Pot Hotel : JiuGong Hotel or similar 5*

Day 4

JIUZHAIGOU (2HRS) HUANGLONG (3HRS) MAOXIAN

B/L/D

Tibetan Village Cultural Village walk into the collectors to understand Tibetan culture. Red Army Monument a three-dimensional sculpture that shows the Red Army soldiers marching forward bravely on the Long March.

Huanglong Scenic Area (included shuttle) (excluded cable car) is called the fairyland on earth, thousands of them are shaped like ladder lakes, attracted by the colorful colorful pools and the lush forests around them.

Hotel: Mao Xian International Hotel or similar 5* Exclude Cable Car RMB120/pax

Day 5

MAOXIAN (4.5HRS) LESHAN (1HR) MT. EMEI

Tibetan Cultural Center in Dujiangyan, then Leshan Giant Buddha (included boat ride) Leshan Giant Buddha is the largest stone Maitreya Buddha in the world, with a solemn shape and drainage facilities Hidden from sight, cleverly designed, far view the giant Sleeping Buddha.

Hotel: Century Sunshine Hotel similar 5

Day 6

MT. EMEI

B/L/D

Golden Summit of Mt Emei (included Buggy & Cable Car) Mt. Emei is one of the Four Sacred Buddhist Mountains of China.

Tibetan Hotpot Cuisine, Sichuan Opera, Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding, Huanglongxi Ancient Town

Shopping Stop:

Day 9

ff a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator. * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

(HEAD OFFICE) SENTIASA TRAVEL SERVICES SDN BHD No.2A,Ground Floor,Brooke Drive,96000 Sibu,Sarawak,East

Tel: 084-329293 H/P: 013-8027688

H/P: 019-8195888 (Christine)







Tel: 085-326931 H/P: 019-7116813 H/P: 019-8195888 (Christine)

E-mail:sentiasatravel.myy@gmail.com

Lot 1374 Jalan Kubu Centre Point, Commercial Centre Phase 2,

Proceed to airport for your flight back home with sweet memories.

KUALA LUMPUR

Compulsory Optional: RM350/PAX

МОВ

B/L/D

B/L/-

Back to sweet home.

Silver, Tibetan Handicrafts, Jade, Latex or Silk, Local Product